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Όπως γνωρίζουμε οι περισσότεροι, η Ευρώπη περνάει μια δύσκολη περίοδο και κανείς δε 

γνωρίζει αν θα καταφέρει να ανταπεξέλθει στις δυσκολίες ενωμένη. Κατά τη γνώμη μου ο 

περισσότερος κόσμος δε γνωρίζει τι προσφέρει η Ευρωπαϊκή Ένωση, είτε γιατί είναι πολύ 

νέος για να θυμάται το πριν, είτε γιατί δεν είναι εξοικειωμένος με την πολιτική και την 

οικονομία. Έχει έρθει καιρός ο κόσμος να ενημερώνεται και να εκπαιδεύεται σωστά και το 

Europa S. 2017 αποτέλεσε μια τέτοια δράση. Τέτοιες διαδικασίες και παρόμοιες θα έπρεπε 

να γίνονται πιο συχνά και με περισσότερους αποδέκτες, ειδικότερα σε κόσμο που δεν έχει 

καμία επαφή με το θέμα, έτσι ώστε να ενημερώνεται. Προφανώς και υπάρχουν πολλά 

προβλήματα στη σήμερον ημέρα αλλά χωρίς διάλογο και λογική σκέψη, τα προβλήματα 

αυτά μπορούν να γίνουν καταστροφικά. Θέλω να δώσω συγχαρητήρια σε όλους τους 

συμμετέχοντες και μακάρι να υπάρξουν πολλά περισσότερα παρόμοια προγράμματα. 
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